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Strategický tým MČ Praha 21- zasedání č. 3 
 

Datum konání: úterý 20. září 2011 od 13:00 do 14:30 hodin 

Místo konání: kancelář starosty MČ 

Přítomni členové: 

RNDr. Beroušková Soňa, Iva Hájková, Kořínková Hana, JUDr. Kozáková Vladimíra, Ing. 

Václav Müller, RNDr. Pavel Roušar, Vladimír Saitz, Vodová Zdenka, Pavel Zeman 

Omluvena: Bc. Lipanovičová Radka 

 

Program: 
1. Výzvy (Nadace VIA, OPŽP) 

2. Kulaté stoly 

3. Šetření mezi NNO a podnikateli 

4. Výsledky ankety mezi občany 

5. Různé 

 

Jednání vedl RNDr. Pavel Roušar 

 

Zápis: 

 

Bod 1) 

- Nadace VIA – velké komunitní granty, Obnova krajiny a péče o životní prostředí, 

uzávěrka 30. 9. 2011.  

Podpořeny budou pouze 3 projekty v ČR, každý obdrží 300 000 Kč. Musí se jednat o větší 

projekt s celkovými náklady nad 1 500 000 Kč.  

V současné době nemá MČ připravený projekt odpovídající vyhlášeným podmínkám tohoto 

grantu. 

 

- OPŽP – zateplení škol (možno využít pro MŠ Lišická) 

Výzva bude vyhlášena cca koncem září - informace byly získány na SFŽP. OMI a pí Hájková 

prostudují Obecné předpisy umístěné na www.sfzp.cz týkající se prioritní osy 3 – 3.2.1. a určí 

si harmonogram prací a jejich reálnost v návaznosti na termíny uvedené v budoucí výzvě. 

 

 

Bod 2) 

Detailněji byla řešena organizace prvního kulatého stolu 26. 9. 2011 i s možností operativního 

přesunu při větším množství přítomných lidí do tzv. divadelního sálu. 

Nutno tudíž zajistit: do zasedací místnosti připravit židle, dataprojektor, notebook, flipchart 

(zajistí údržba s informatikem), do divadelního sálu připravit židle, stolek, prodlužovací 

kabel, promítací plátno (zajistí p. Voříšek s informatikem), zajistit službu u vchodu do úřadu 

v případě přesunu do divadelního sálu. 

Na kulaté stoly bylo doporučeno pozvat vždy zástupce RMČ a KUR, na KS dne 12.10. 

vedoucího stavebního úřadu. 

 

 

Bod 3) 

Pí Hájková oslovila všechny NNO (18) působící v MČ z důvodu vyplnění dotazníku – 

průzkum neziskového sektoru. Odmítlo pouze jedno sdružení. 

http://www.sfzp.cz/
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Osloveni jsou i někteří místní podnikatelé (15) k vyplnění dotazníku – průzkum 

podnikatelského sektoru. Zatím odmítli dva podnikatelé. 

Sumarizovaná data budou sloužit jako jeden z podkladů pro zpracování Strategického plánu 

rozvoje MČ (SP). 

 

Bod 4) 

Výsledky ankety byly předány RMČ k projednání a vzetí na vědomí na jednání dne 27. 9. 

2011. Závěry slouží k diskuzi u šesti kulatých stolů a jako podklad pro SP. 

 

Bod 5) 

- Na jednání RMČ dne 27. 9. 2011 předloží pí Hájková návrh na jmenování nového 

člena S-týmu, paní Ing. Vlasty Berkové za kapitolu finance. 

- Všem pracovníkům ÚMČ Praha 21 zašle pí Hájková email s žádostí o soupis možných 

investičních záměrů v MČ z důvodu vytváření tzv. zásobníku projektů – nápadů. 

 

 

Příští schůzka se koná dne 4. 10. od 13 hodin v kanceláři pana starosty. 

  

  

 Zapsala dne 21. 9. 2011 Iva Hájková 

 Schválil: RNDr. Pavel Roušar 


